
Artikel 40 vragen inzake ondernemers Twenterand , juli 2019  

 

De bouwvakantie komt er bijna aan en iedereen is wel druk met het halen van deadlines voor het 

eerste half jaar. Hoe zal men dit binnen de gemeente ervaren?  

 

Er word gesproken over de BV Twenterand, en er wordt gesteld dat we een ondernemersvriendelijke 

gemeente willen zijn.  

Echter: vanuit onze achterban en na verschillende gesprekken met ondernemers zijn  we als CDA 

fractie geschrokken over de manier hoe de gemeente omgaat met procedures met name op het 

gebied van ruimtelijke ordening.  

Er zijn voorbeelden van situaties waardoor ondernemers zijn vertrokken uit Twenterand of er niet 

voor hebben gekozen zich ( nog langer) hier te vestigen,  omdat ze tegen een “muur” opliepen.  

Het CDA is van mening dat er binnen de gemeente moet worden gekeken naar mogelijkheden en 

niet naar wat er niet kan of mag binnen de gemeente.  

 

Daarom enkele schriftelijke vragen: 

 

1. Bent u op de hoogte van deze problematiek? 

2. Kunt u de raad informeren en voorzien van een overzicht van alle lopende RO aanvragen en de 

datum waarop deze zijn binnengekomen? 

3. Welke aanvragen/procedures zijn er in het laatste half jaar afgehandeld? 

4. Hoe vaak wordt de wettelijke verlenging aangevraagd van 6 weken?  

5. Kunt u ons informeren wat de norm is voor de afhandeling van procedures?  

6. Welke acties neemt u of heeft u al ondernomen om het op te lossen? 

 

 

 

Namens de CDA fractie,  

Frouwke Bramer  


